

NG GRAND LARGE

CLASS40

DESIGN: TBA
ARCHITECT: TBA

SHIPYARD: TBA
FIRST LAUNCH: TBA



SKIPPER: NICOLAS GUIBAL

40 years old Company director Saint-Nazaire, France 

- ★ Mini Transat 2021
- La Mini en Mai 2020
- Transgascogne 2019
- Mini Fastnet 2018

CO-SKIPPER: TO BE ANNOUNCED

A WORD FROM THE SKIPPER

After taking part in the Mini-Transat 2021, I'm working on my Class40 project. Just like racing, it's not without its pitfalls and each day has its own particularities and you have to show resilience.

As soon as the advance notice of the Globe40 race came out, I didn't hesitate to change my initial programme and get in touch with the organiser, Manfred Ramsbacher.

It's a dream to race around the world and enjoy the stopovers at the same time. It's going to be a great adventure and I'm going to have to do a lot more than I've ever done before, because I've never sailed in the places that this round the world race has to offer.

I'm still looking for partners! IF you have a team and want to unite your employees while giving your company media exposure, then don't hesitate and come with me and the NG GRAND LARGE team on this adventure! But if you don't have any of these things, you can also support the project!

LE MOT DU SKIPPER

Après avoir participé à la Mini-Transat 2021, je travaille sur mon projet en Class40. Tout comme en course, ce n'est pas sans embuches et chaque jour à sa particularité et il faut faire preuve de résilience.

Dès la sortie du pré-avis de course de la Globe40, j'ai sans hésitation changé mon programme initial et pris contact avec l'organisateur Manfred Ramsbacher.

Réaliser un tour du monde en course et profiter des escales en même temps est un rêve. Ce sera une grande aventure et un dépassement de soi car je n'ai jamais navigué dans ces endroits que propose ce tour du monde.

Je suis toujours en recherche de partenaires ! Si vous avez une équipe et souhaitez fédérer vos collaborateurs tout en exposant médiatiquement votre société alors n'hésitez pas et accompagnez-moi et l'équipe NG GRAND LARGE dans cette aventure ! Mais si vous n'avez rien de tout cela, vous pouvez aussi accompagner le projet !